
Det Kolde Gys 

Referat Bestyrelsesmøde 6. februar 2025 

Deltagere: Dorrit, Ole, Per, Rasmus, Lotte, Kirsten.   Afbud fra Lis 

Referent: Kirsten 

Dagsorden 
 

1. Dåb og dåbsfest, evaluering 
2. Dagligdagen på Helgoland, opfølgning på sidste bm  
3. Gæstedag  
4. Økonomi og likviditet 
5.  Højvandeberedskab 
6.  Elafgift og moms 
7.  Evt. herunder møde m Charlottenlund Søbad og årsmøde i VID 

 
 
Ad 1 
Det var en fantastisk god dåb. Dåbsbørnene bidrog med fantasifulde 
udklædninger og festligt humør. Det var nemt for dem der kom alene, for 
dåbsbørnene fandt sammen på forberedelsesmødet. Der blev døbt 24 
skrællinger og 2 25 års jubilarer. Nina kom til at hedde Nina Havkat og Mette 
fik navnet Mette Mettemåge. 
Det forløb så godt, fordi der er så mange medlemmer, der bidrager til denne, 
for foreningen vigtigste begivenhed.  Det var Neptuns 26. dåb. 
Til næste år overvejer vi om der skal ske ændringer fsv angår tilmelding til 
dåb, trommehvirvler til dåben og musikken til dåbsfesten.  
 
Ad 2 
Det går bedre, men der er stadig behov for at gøre opmærksom på 
saunareglerne. Der er også problemer med at alle ikke rydder op efter sig. 
Mest på dameafdelingen. Vi holder fortsat fokus på den daglige brug, så det 
ikke skrider.  
Vi tyr også til opsættelse af skilte. Rasmus har opgaven. 
Vi har holdt 3 nøgletjek. Vi fortsætter. Medlemmerne er glade over at vi 
tjekker. 
 
Ad 3 
Vi har fået forskellige tilbagemeldinger fra gæstedagen. Vi afventer næste 
gæstedag og flere tilbagemeldinger 
 



Ad 4 
Likviditetsbudgettet holder stadig. Vi følger fortsat tæt og sparer, hvor det er 
muligt. Elregning for 2024 endte på godt 600.000 kr. 
 
Ad 5  
Vi skal have et beredskab for hvad vi gør hvis vandet stiger mere end 1,5 m 
over daglig vande. El skal afbrydes. Hvor og hvem. Ole kontakter Søren og 
udarbejder plan. 
 
Ad 6 
Et medlem har undersøgt om vi kan få refunderet elafgift og moms af vores 
elforbrug. Det er kommunen der har aftale med elselskab og betaler 
fakturaerne. Kommunen sender os en faktura for vores elforbrug.  
Selv om vi anvender el til opvarmning, kan vi ikke få refunderet elafgiften. 
Vi skal også betale moms af elforbruget, for kommunen kan ikke afløfte 
moms for den del, der vedrører os.  
 
Ad 7 
Bestyrelsen i Charlottenlund Søbad vil gerne på besøg og udveksle 
erfaringer. Kirsten finder en dato. 
 
Der er årsmøde i VID, vinterbadeforeninger i Danmark den 8. marts. Kirsten 
tager afsted. 
 
Vi er tilfredse med Agerholm rengøring, vi aftaler mindre tilføjelser til 
kontrakten. Der aftales en vinduespudsning af samtlige ruder, ind - og 
udvendig. 
Ole står for det. Vi håber Agerholm får den offentlige rengøring til sommer.  
 
Der er indtil nu 2.100 indtegnede på interesseliste 2025. Den lukker for 
indtegning 1. maj. Der kommer en del indtegninger, når der er gæstedag.  
 
Standerstrygning bliver søndag den 4. maj kl 15 
 
Livredderne afholder som vanlig uddannelse på Helgoland og låner 
Kongressen d 12- 13. april og den 2-4. maj. 
 
Der er gusmestermøde den 24. april 
 
Næste bestyrelsesmøder er den 4. marts og den 1. april. 
Alle møder og arrangementer er angivet i kalenderen i Conventus 


